
 

Bestyrelsesmøde  
d. 24-05 2023  
kl. 16.30 – 18.30 

Deltagere Carina, Helle 
H, Helle B, 
Katrine, 
Maja, Julie 
og Signe 

Afbud Mone og 
Mira 

 

 

Godkendelse af referat 
og dagsorden 

Referat og dagsorden godkendt 

Nyt fra formanden 
- Formandens 

beretning 
- Konstituering af 

bestyrelsen 

Signe læser formandens beretning, hvor 
afgåede formand gør status på det 
forgangne halve år. Denne ligges på aula. 
Der skal vælges formand, næstformand, 
kasserer, medlemmer og suppleant. 
Forældrerepræsentanterne konstituerer sig i 
separat lokale. 
Posterne fordeles således: 
Formand : Julie (mor til Harald på 
larvestuen) 
Næstformand: Maja (mor til Amanda på 
larvestuen) 
Kasserer: Carina (Mor til Atle på larvestuen 
og Eik i børnehaven) 
Medlemmer: 
Katrine (Mor til Nova i børnehaven) 
Mira (Mor til Alma i børnehaven) 
Suppleant: Mone (Mor til Allie I børnehaven) 

Nyt fra huset 
- Fremadrettet 

organisering 
- Børnetal og antal 

 

Der er behov for vi igen gentænker det med 
aldersopdelte grupper, mht at fordele 
personaleressourcer optimalt.  
Der er et ønske om at storegruppen 
forsætter i år. De to aldersopdelte grupper 
der pt. Hedder bænkebiderne, deles i to 
grupper med børn i alder 3-4 år. Der tages i 
gruppedelingen højde for børnenes 
indbyrdes relationer samt relationer til 
voksne. 
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De sidste detaljer beslutter børnehaven på 
stuemødet d. 30-5-23, hvorefter forældrene 
orienteres.  
Vi ser gode styrker og muligheder i de nye 
grupper. Der er selvfølgelig også noget vi 
ikke har prøvet før og nye måder at tænke 
på.  
  

Evaluering af den 
styrkede læreplan 

Vi er i gang med at evaluere den styrkede 
læreplan, samt se hvordan vi fremadrettet 
de næste to år, vil arbejde med læreplanen. 
Signe fortæller nedslag i læreplanen 
suppleret af medarbejderrepræsentanterne.    

Ansøgning af fonde 
- Køkkenhave 
- Madpakkehus 
- Legeplads 

Sara vil gerne søge fonde til køkkenhave, 
legeplads og madpakkehus. Og har søgt 
Kompan, og fået tildelt 20.000 
Der er afslag fra det grønne hus. 
Sara har også søgt musik i lejets fond, vil 
ansøge Nordea fonden. Ligesom vi skal 
ansøge friluftsrådet.  
 
 

Evaluering af 
Arbejdslørdag 

Vi havde et flot fremmøde og fik ordnet 
rigtig mange ting.  
Vi drøfter hvad kan vi tage med til næste år? 
Samt er der noget vi skal være 
opmærksomme på fremadrettet? 
Fordeling af arbejdsopgaver kan skrives ud 
på aula, så man både kender til hvilke 
arbejdsopgaver man kan melde sig på, samt 
hvem af personalet man kan henvende sig 
til. 
Det drøftes, at det er positivt at alle 
medarbejdere er er deltagende.  
Næste år kan frokosten med fordel serveres 
kl. 11.00, og det fungerer fint med pizza.  
Man kan overveje om arbejdsdagen kan 
være en fredag. 

Evt. Den forældrebetalte frugtkonto skifter navn 
til mad & fællesskabskontoen, da den 
indeholder meget mere end frugt.  

- Frugt og brød til eftermiddag 
- Mad på bål 
- Godteposer til julearrangementet 
- Mad til sommerfesten 
- Mad til spiseaftener 
- Risengrød til Lucia 
- Arbejdet med fra jord til bord 
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- Div. Andre arrangementer  
 
Der drøftes vores overordnede principper for 
overgangen fra vuggestue til børnehave, og 
hvordan personalet arbejder med at sikre, at 
børnene tages godt i mod.  
 
Der er et ønske om at få foretaget 
portrætbilleder i børnehaven. Carina 
undersøger, om hun kan skaffe en fotograf 
en lørdag. Bestyrelsen står for det videre 
arrangement omkring portrætbilleder. 
Bestyrelsen står fremadrettet også for 
gruppebilleder. Julie kontakter modulfoto. 


